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Laat bewoners niet 'rondtollen' en zorg ook voor hun veiligheid.

De genneenteraad van Dordrecht, in vergadering bijeen op 9 april 2024
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• Bewoners in de omgeving van het toekomstige AZC zich op veel vlakken onvoldoende gehoord
en gezien voelen bij politieke besluitvorming in hun omgeving;

• Er de afgelopen decennia een opeenstapeling van besluiten door de gemeente zijn genonnen die
de bewoners in hun 'woongenot' hebben geraakt;

• De komst van een AZC in feite de druppel is geweest, door bewoners niet te betrekken bij de
besluitvorming;

• Bewoners in feite niet eens onwelwillend staan tegenover de komst van een AZC;
• De bewoners vooral een andere voorkeur hadden nn.b.t. de omvang, een die beter past bij het

inwoneraantal in het gebied;
• Het uitvoeren van alleen een veiligheidsscan niet voldoende is om bewoners gerust te stellen;

overwegende dat

• Bewoners worstelen met zowel de veiligheid in hun omgeving en hun gevoel daarbij;
• De situaties bij een aantal andere AZC's in het land dit beeld terecht of onterecht versterken;
• [en veiligheidsscan in feite door iedere inwoner is aan te vragen waardoor dit niet als een

tegemoetkoming aan deze bewoners gezien moet worden;
• Door het veelvuldig negeren van de bewoners bij de besluitvorming in het verleden er een

gevoel van onmacht en afkeer tegen de politiek is ontstaan;
• De eisen c.q. vragen van bewoners niet als onrealistisch of te veel kunnen worden aangemerkt;
• De aandacht en middelen met name gericht is op de komst van een AZC en minder op de

ongemakken en het veiligheidsgevoel die de bewoners door de komst van een AZC ervaren
terwijI wij als gemeenteraad er juist dienen te zijn om op te komen voor de belangen van de
Dordtse inwoners.



van mening zijnde dat

• Wij als stad juist een verplichting hebben richting onze eigen inwoners m.b.t. het gevoel van
veiligheid;

• Uitvoering geven aan een aantal maatregelingen die in de veiligheidsscan worden genoemd
meer dan realistisch zijn;

• De gemeente vanuit verstrekte middelen opvang ontheemden meer dan voldoende budget kan
vrij maken om een aantal van deze kosten te kunnen financieren.

• De uitvoering daarvan centraal geregeld moet en kan worden;
• De politiek aan de bewoners daadwerkelijk moet laat zien ook hun belangen te

vertegenwoordigen en dat in hen een serieuze partner zien in hun woonomgeving;

verzoekt het college

• De Rijksstraatweg tot aan de kruising met de Labradoriet en de Wieldrechtse Zeedijk vanaf
kruising Aquamarijnweg tot aan de A16 te benoemen als een gebied;

• In dit gebied de maatregelen toespitsen op het hang- en sluitwerk bij de woningen;
• Bewoners in dit gebied in staat te stellen op basis van de uitkomsten van de veiligheidsscan te

voorzien in de verdeling van middelen voor de noodzakelijke veiligheidsmaatregelen als hang- en
sluitwerk bij de woningen tot een maximum bedrag van 1.000 euro per huishouden;

• Lumpsum de middelen aan de bewonersgroep Vereniging Behoud Leefklimaat Tweede Tol te
verstrekken die binnen deze gestelde kaders samen met de bewoners aan de slag gaan en
maatregelen kunnen nemen voordat het AZC opent;

• de kosten met deze regeling gepaard gaan te reserveren uit de beschikbare middelen opvang
ontheemden;

en gaat over tot de orde van de dag.
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